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SLOVENSKO: Na začiatok poviem toľko. Vďaka aj pánovi Ficovi máme jednu z najnižších mier tzv.
“zaočkovanosti” v európskom vyspelom priestore. Lebo Fico. Bez toho, aby Róbert Fico bol
dlhodobo za “dobrovoľnost” tohto zásahu do zdravia a telesnej integrity, by sme videli, podľa môjho
názoru podporeného dátami zo zahraničia, začiatok vymierania národa a neplodností detí.

A ak by mal niekto pochybnosti, no páni a dámy cenzori, tu je štúdia o vzniku sklerózy multiplex po
aplikácií experimentálnej mňamky. Kto iný, ako skvelý Peto Weis. LINK  A tých “vzácnych”
miokarditít (kto ešte nevie, zápal srdcového svalu) . Posúďte sami LINK

Ale o tom som chcel len okrajovo s tým, že naozaj páne Ficovu prácu v tomto smere a zrušenie
masáže pripravenej “údajne” tými americkymi expertami na psychológiu davu, ešte za vlády SMERU-
SD sem naťahanými a schválenymi NR SR, bola a je frajerina. Vďaka pán Fico.

Problém je v inom:

1. Chalani, už dosť o krajine. Sme štát, krajina je geografický názov, respektíve je to prebrané z
amerického country. A oboje je celé zle.

2. Chalani a hlavne pán Fico. Za Vásho premiérovania sa toho dovrzalo viac, ako dost. Vaše stale
pripominanie, ked som bol premiérom, viď aj posledna tlačovka by som zhodnotil takto:

– dal ste dole DPH na potraviny, no DPH ako taka zostala vysoká. Koľko, to nevie len pani
Remišová. Tým a ďalšími zásahmi bolo a je danové zaťaženie jedno z extrémnych. “Milionárska daň”
pre strednú vrstvu, daňový odvod pre malé firmy, vyššie odvody do zdravotnej poisťovne “lepšie
zarábajucim”, akonpár prikladov z medializovaných v minulosti. Sme na špici daňového zaťaženia.
Vo V4 určite, keďže ste to porovnávali V4 plus Rakúsko. Ak chcete ozvite sa, analýzu mám.

– Hovorili ste s chalani o reťazcoch. Čo ste reálne urobili na to, dostať jeden reťazec, ideálne
Jednotu, plne pod kontrolu štátu. Najväčšia sieť predajní talianom, dalšie dve nemcom, dalšiu britom.
A to sa nerozprávam o neregulácii výkupných cien a tolerancii odpadovej kvality pOtravín v
nich. A to len na okraj, povolenie glutamátu sodného a kyseliny glutamátovej a ich okamžité
nezakázanie, spôsobuje hodne veľa chorôb, hlavne u nizko a stredne zarábajucej vrstvy obyvateľstva,
Vášho hlavneho elektorátu.
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3. Tak a ideme do finále. Zasa referendum. A zasa sa to bude naťahovat do leta, bude sa to davať
po súdoch, ignorovať. V starom rime pán Fico, bola jedna masa senátorov. Volali sa Pedarii. Bola to
tá tichá väčšina, ktorá nemala ambicie stať sa prétorom, prokonzulom, či konzulom, no vždy
hlasovali nohami. Odtiaľ ten názov. U nás by sme nimi mali byť my všetci.

Ako dlho si predstavujete ešte podporovať toto divadlo a používať NEFUNGUJÚCE nástroje?
Koľko ľudí musí ešte zomriet preto, že SMER -SD, ako najväčšia opozičná strana, majúci reálny vplyv
na KOZ a odbory, viď presadzovanie “odborarskych tém” na tripartite roky rokúce, používa stále
jeden nefunkčný nástroj? Keď ma koalíCIA ústavnú väčšinu? A vykašľali sa na 600 000 podpisov?

Pred rokom a 3 mesiacmi som pisal o generálnom štrajku. V tom čase bolo mŕtvych (na či s
covidom) 11 000 ľudí. Dnes je to cez 20 000. Sú to obete telemedicíny a sú aj na Vašich rukách.
Rok ste formovali informačne pole, no nevyužili ste nahnevanosť ľudu, ked to šlo. Teraz to už pôjde
ťažko. Hlavne ak magdoško stále hľadá, ktoré skupiny v ramci KOZ by možno vraj aj chceli a nie a
nie sa ozvať.

Pán Fico, aká je Vaša stratégia? Očividne referendum nezaberá a ľudia umierajú. A často
zbytočne kvôli zle nastavenej liečbe. Su nemocnice, kde ventilátor sa rovna 100% exitus. To treba
zastaviť. Ako to chcete urobiť?

4. Spájanie sa opozície je v troskách. Egá a to viem zo zákulisia, sú bohužiaľ silné. Vám vyčítam
Republiku, nie Harabína. Osobné animozity s pánom Mazurekom musia ísť bokom, inak Vás nechcem
za premiéra, prezidenta, ani ministra. Lebo budete len neschopný egoista, ak to nedokážete. To isté
Andrej Danko. Odmietnuť pomoc iniciative Do školy bez podmienok len preto, že už Republika ich
spomenula, to je to pravé rozdeľovanie, nehodné predsedu parlamentu pán Andrej.

Kruci chlapi. To máte od nasraného Slováka. Zodvihnite zadky, všetci. Fico, Uhrík, Danko (ak chce
este niečo byť v živote), Harabín, zavolajte mu na sekretariát, čísla máte, ak nie, rád dodám a choďte
sa poradiť do Trenčianskych Teplíc. Prečo?

Lebo ak sa spojíte Vy, spoja sa za Vami podľa môjho nazoru 60 a možno aj viac percent obyvateľstva.
Jedna koalícia, jeden postup, jeden výsledok. Pretože Milgramov experiment hovorí jasne. Akonáhle
príde pozitívny impulz a ľudia budú vidieť spájania sa, zahodenie ega, “ohrozenie svojej politickej
pozície” kvôli vyššiemu záujmu, pôjdu za Vami. Pôjdeme aj my.

Ale vystríham Vás, nespojenie sa, stále opakovanie mantry, ked som bol premierom tejto krajiny, z
Vás urobi to, čo ste teraz. Folklórny súbor SMER-SD. Každý tyždeň spievate o sebe a len trocha o
ľuďoch. No ak nezmenite repertoár, bude musiet prisť ku zmene spevákov a frontmana, alebo ku
zmene celého systému a Vy z neho vypadnete úplne.

Verím však, že pride ku náprave spoločnými silami a že si vyberiete správne to, čo je dôležite pre
národ.
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Už je čas…
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